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Bonyhádi Kábítószerügyi  

Egyeztető Fórum 

Iktatószám: 01/37-3/2023. 

 

Jegyzőkönyv 

Készült a Bonyhádi Kábítószerügyi Egyeztető Fórum 2023. június 2-i üléséről. 

 

Az ülés helye:  Bonyhádi Közös Önkormányzati Hivatal 

 I. emeleti tanácsterme 

Az ülés kezdete:  10:00 óra 

Az ülésen jelen lévő intézmények:  

 Szabó Tibor bKEF elnök, Bonyhád Város Önkormányzata 

 Bonyhád Város Önkormányzati Humán Bizottsága, 

 Bonyhádi Gondozási Központ, 

 Bonyhádi GK Család- és Gyermekjóléti Szolgálat, 

 Tamási Tankerületi Központ, 

 Bonyhádi Általános Iskola, Gimnázium és AMI, 

 Bonyhádi Petőfi Sándor Evangélikus Általános Iskola és AMI, 

 Bonyhádi Petőfi Sándor Evangélikus Gimnázium és Kollégium, 

 Bonyhádi Rendőrkapitányság, 

 Bonyhádi Sportcentrum, 

 Vörösmarty Mihály Művelődési Központ, 

 Bonyhádi Kórház és Rendelőintézet Egészségfejlesztő Iroda, 

 KIMMTA Nappali Civil Addiktológiai Központ, 

 KIMMTA Szenvedélybetegek Rehabilitációs Intézménye Mőcsény-

Zsibrik 

 Összesen: 14 tag 

Tanácskozási joggal jelen van:  

 Dr. Márton Antal aljegyző 

 

Jegyzőkönyvvezető:  Surján Veronika bKEF koordinátor 

 

Szabó Tibor bKEF elnök: Tisztelettel köszönti az alakuló ülés résztvevőit. Köszönetét fejezi ki 

a jelenlévőknek, és a delegáló szervezeteknek a fórum munkájában való részvételükért. A 

meghívott szervezetek, intézmények mindegyike emberekkel foglalkozik, csak más és más 

területeken. A közös tudáshalmaz lesz a sikerük záloga. Megállapítja, hogy a 19 tag közül 14-en 

vannak jelen, az ülés határozatképes. Az ülést megnyitja. Jegyzőkönyv hitelesítőnek felkéri 

Daniné Turcsányi Évát, a Bonyhádi Kórház és Rendelőintézet Egészségfejlesztő Irodájának 

vezetőjét és Juhász Józsát, a Vörösmarty Mihály Művelődési Központ intézményvezetőjét, akik 

a felkérést elvállalják. 

 

A bizottság elnöke szavazásra bocsátja a jegyzőkönyv hitelesítők személyét. 

A bizottság a jegyzőkönyv hitelesítők személyét  

14 igen,  

0 tartózkodás,  

0 nem szavazattal  

egyhangúlag elfogadja.  

 

A bizottság elnöke szavazásra bocsátja az ülés napirendi pontjait. 
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A bizottság a napirendre tett javaslatot  

14 igen,  

0 tartózkodás,  

0 nem szavazattal  

egyhangúlag elfogadja az alábbiak szerint:  

 

Napirendi pontok: 

 

1.) A bKEF Szakmai Társelnökének megválasztása (szóbeli előterjesztés) 

Előterjesztő: Szabó Tibor elnök 

 

2.) A bKEF Titkárának megválasztása (szóbeli előterjesztés) 

Előterjesztő: Szabó Tibor elnök 

 

3.) A bKEF Szervezeti és Működési Szabályzatának elfogadása (1. sz. előterjesztés) 

Előterjesztő: Szabó Tibor elnök 

 

4.) A bKEF 2023. évi munkatervének elfogadása (2. sz. előterjesztés)  

Előterjesztő: Szabó Tibor elnök 

 

Egyebek 

 

 

Napirendi pontok tárgyalása 

 

1.) A bKEF Szakmai Társelnökének megválasztása (szóbeli előterjesztés) 

Előterjesztő: Szabó Tibor elnök 

 

Szabó Tibor bKEF elnök: Felkérte Laufer Évát a szakmai társelnöki tisztségre, aki nagy örömmel 

elvállalta a felkérést. Laufer Éva jelezte távollétét, de a társelnöki tisztségről valós szavazást meg 

lehet tartani a személyes jelenléte nélkül is. 

 

A bizottság elnöke szavazásra bocsátja Laufer Éva társelnökké választását.  

A bizottság a javaslatot  

14 igen,  

0 tartózkodás,  

0 nem szavazattal  

egyhangúlag elfogadja az alábbiak szerint: 

 

Bonyhádi Kábítószerügyi Egyeztető Fórum 

1/2023. (VI. 2.) számú határozata 

 

A Bonyhádi Kábítószerügyi Egyeztető Fórum szakmai társelnökké választja Laufer Évát, a 

Bonyhádi Kórház és Rendelőintézet ápolási igazgatóját. 

 

2.) A bKEF Titkárának megválasztása (szóbeli előterjesztés) 

Előterjesztő: Szabó Tibor elnök 

 

Szabó Tibor bKEF elnök: Titkárnak szeretné felkérni Daniné Turcsányi Évát, a Bonyhádi Kórház 

és Rendelőintézet Egészségfejlesztő Irodájának vezetőjét. 

Daniné Turcsányi Éva vállalja a titkári tisztséget. 
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A bizottság elnöke szavazásra bocsátja Daniné Turcsányi Éva titkárrá választását.  

A bizottság a javaslatot  

14 igen,  

0 tartózkodás,  

0 nem szavazattal  

egyhangúlag elfogadja az alábbiak szerint: 

 

Bonyhádi Kábítószerügyi Egyeztető Fórum 

2/2023. (VI. 2.) számú határozata 

 

A Bonyhádi Kábítószerügyi Egyeztető Fórum titkárrá választja Daniné Turcsányi Évát, a 

Bonyhádi Kórház és Rendelőintézet ápolási igazgatóját. 

 

3.) A bKEF Szervezeti és Működési Szabályzatának elfogadása (1. sz. előterjesztés) 

Előterjesztő: Szabó Tibor elnök 

 

Szabó Tibor bKEF elnök: A szakmai társelnök személye miatti módosított SZMSZ tervezetet is 

megküldték a tagoknak az ülést megelőzően. Van-e bárkinek észrevétele a tervezettel 

kapcsolatban? 

Gecséné dr. Slárku Szilvia, Bonyhád Város Önkormányzati Humán Bizottsága tagja: A tagság 

megszűnése kapcsán szeretné kérdezni, hogy mivel a tagok maguk a szervezetek, és a jelenlévők 

csak delegáltak, van-e joga a delegáló szervezetnek visszahívni a delegált személyt? Ha a saját 

példáját nézi, akkor valószínűleg a következő választást követően már nem lesz a Humán 

Bizottság tagja. Azt javasolja, hogy legyen módja a szervezetnek visszahívni a delegált tagot. 

Szabó Tibor bKEF elnök: Jogos a felvetés. 

Dr. Márton Antal aljegyző: Belefogalmazzák az SZMSZ-be. A 2-es pont a bKEF tagságáról szól, 

és kiegészítik azzal, hogy a delegáltakat a szervezetek visszahívhatják. 

Szabó Tibor bKEF elnök: Van-e további hozzászólás? 

Hozzászólás nem hangzott el. A bizottság elnöke szavazásra bocsátja az SZMSZ tervezetet.  

A bizottság a javaslatot  

14 igen,  

0 tartózkodás,  

0 nem szavazattal  

egyhangúlag elfogadja az alábbiak szerint: 

 

Bonyhádi Kábítószerügyi Egyeztető Fórum 

3/2023. (VI. 2.) számú határozata 

 

A Bonyhádi Kábítószerügyi Egyeztető Fórum a határozat melléklete szerinti tartalommal és 

2023. június 2. napjával elfogadja Szervezeti és Működési Szabályzatát és felhatalmazza az 

Elnököt annak aláírására. 

 

Felelős: Szabó Tibor bKEF elnök 

Határidő: azonnal 

 

4.) A bKEF 2023. évi munkatervének elfogadása (2. sz. előterjesztés)  

Előterjesztő: Szabó Tibor elnök 
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Szabó Tibor bKEF elnök: Van-e kérdés, van-e hozzászólás? Van-e javaslat? 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. A bizottság elnöke szavazásra bocsátja a 2023-as évre 

vonatkozó munkatervet. 

A bizottság a javaslatot  

14 igen,  

0 tartózkodás,  

0 nem szavazattal  

egyhangúlag elfogadja az alábbiak szerint: 

 

Bonyhádi Kábítószerügyi Egyeztető Fórum 

4/2023. (VI. 2.) számú határozata 

 

A Bonyhádi Kábítószerügyi Egyeztető Fórum 2023. évi munkatervét az alábbiak szerint hagyja 

jóvá: 

 

1.) 2023. június hó:   A Bonyhádi KEF alakuló ülése 

- Szakmai Társelnök megválasztása 

- Titkár megválasztása 

- SZMSZ elfogadása 

- 2023. évi munkaterv elfogadása 

 

2.) 2023. október hó:  A Bonyhádi KEF soron következő ülése 

- stratégiai célok, cselekvési terv meghatározása 

- a tagok által képviselt intézmények programjainak 

bemutatása 

- Fórum tagjaitól beérkezett javaslatok megvitatása 

- pályázati lehetőségek felmérése 

 

Felelős: Szabó Tibor bKEF elnök 

Határidő: azonnal 

 

Egyebek 

 

Szabó Tibor bKEF elnök: Van-e valakinek javaslata a jövőre nézve? 

Megyeri Zsolt, a Bonyhádi Rendőrkapitányság vezetője: Tisztelettel köszönti a jelenlévőket. 

Örömét fejezi ki a fórum létrejötte miatt. Úgy gondolja, hogy a fórum célja a 

kábítószerfogyasztás visszaszorítására. A rendőrég nem tud minden réteget megközelíteni, és 

reméli, hogy konkrét információkat kaphatnak az együttműködő szervezetektől. A rendőrség 

szívesen nyújt segítséget prevenciós előadások szervezésében és tartásában. 

Szabó Tibor bKEF elnök: Úgy gondolja, hogy információkkal lehet segíteni a rendőrség 

munkáját. 

Daniné Turcsányi Éva, bKEF titkár: Június 26-án van a kábítószerellenes világnap. Mivel az idő 

rövid, programot már nem lehet szervezni, de talán egy kommunikációs kampányt lehetne 

folytatni a fórum megalakulásáról és céljairól. 

Szabó Tibor bKEF elnök: Jó ötletnek tartja. A kampány lefolytatására szükség lenne a 

művelődési ház, vagy az oktatási intézmények részéről segítségre. 
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Szabó Judit, a KIMMTA Szenvedélybetegek Rehabilitációs Intézménye Mőcsény-Zsibrik 

vezetője: A drogfogyasztás felmérése fontos lenne mindannyiuk számára, ehhez helyi kutatást 

kellene végezni. A bizonyítékokon alapuló beavatkozás etikus és szakszerű is. A helyi KEF 

munkáját szívesen segítik a kutatás szervezésében. Úgy gondolja, hogy ez lehetne az első lépés.  

Megyeri Zsolt, a Bonyhádi Rendőrkapitányság vezetője: Az információszerzés kiemelt 

fontosságú. Az anonimitás természetesen biztosított, csak a konkrét bizonyítási eljárás során 

kerülnek nyilvánosságra bizonyos adatok. 

Szabó Judit, a KIMMTA Szenvedélybetegek Rehabilitációs Intézménye Mőcsény-Zsibrik 

vezetője: Úgy gondolja, hogy a KEF üléseken elhangzott dolgokat bizalmasan kell kezeli. Ennek 

a fórumnak más módszereket kell használnia, mint a rendőrségnek, hiszen a céljuk sem ugyanaz. 

Megyeri Zsolt, a Bonyhádi Rendőrkapitányság vezetője: A cél a megelőzés. Ennek egyik módja 

a terjesztők forgalomból való kivonása. 

Szabó Judit, a KIMMTA Szenvedélybetegek Rehabilitációs Intézménye Mőcsény-Zsibrik 

vezetője: Attól, hogy a módszereik mások, a céljaik lehetnek közösek. 

Szabó Tibor bKEF elnök: Köszöni a hozzászólást. 

Megyeri Zsolt, a Bonyhádi Rendőrkapitányság vezetője: A Rendőrségnek van egy prevenciós 

sátra, és vannak kollégák, akik rendezvényekre ki tudnak települni, amennyiben erre van igény. 

Szabó Tibor bKEF elnök: Köszöni a felajánlást. Van-e még hozzászólás? 

Daniné Turcsányi Éva, bKEF titkár: Korábban számos alkalommal tartottak prevenciós 

előadásokat, de most már a jogszabályok nem teszik lehetővé, hogy az iskolában előadásokat 

tartsanak, csak a rendőrség, és az egészségügyi intézmények dolgozói részére.  

Kökönyei Hedvig, a Tamási Tankerületi Központ szakmai vezetője: Az iskolai osztályfőnöki 

órák része a drogprevenció. A kapcsolattartásban, és az esetleges óralátogatások szervezésében 

szívesen közreműködnek. 

Szabó Tibor bKEF elnök: Úgy látja, hogy elkezdődik a közös munka, és ennek nagyon örül. 

Alapvetően ez lenne a fórum célja. Van-e még hozzászólás? 

Hozzászólás nem hangzott el.  

Szabó Tibor bKEF elnök: Szeretné kérdezni, hogy hozzájárulnak-e az elérhetőségek egymás 

közötti közzétételéhez? 

A delegáltak egyetértésüket fejezik ki. 

Szabó Tibor bKEF elnök: Köszöni az együttműködésüket. Köszöni az ülésen való aktív 

részvételt. A következő ülés ideje várhatóan októberben lesz. 

További napirendi pont nem lévén a bizottság elnöke a nyílt ülést 10.50 órakor bezárja.  

K. m. f. 

 

 Daniné Turcsányi Éva Juhász Józsa 

 bizottság titkára  bizottság tagja 


